
PROTOKÓŁ 

z obrad XXX.VIII Sesji Rady Gminy Łabowa 
w dniu 22 czerwca 2017 r . 

W sesji udział biorą: 

- Radni wg. listy obecności załączonej do protokołu, 
- Sołtysi wg. listy obecności załączonej do protokołu, 
- Wójt Gminy - Pan Marek Janczak, 
- Sekretarz Gminy - Pan Krzysztof Setlak, 
- Skarbnik Gminy - Pani Mirosława Nykaza, 
- Kierownik OSD - Pani Grażyna Sekuła, 

- Kierownik GPL - Pani Kazimiera Juszyr1ska, 

Ad. 1 Otwar cie sesji. 

Obrady XXXVIII Sesji Rady Gminy Łabowa VII kadencji /2014-2018 I otworzył o godz. 13-
tej Pan Krzysztof Skraba Przewodniczący Rady Gminy. 

Na ustawową liczbę 15 radnych w posiedzeniu w dniu 22 czerwca 2017 r. uczestniczyło 14 radnych, 
co stanowi quornm do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Skra ba przedstawia porządek obrad obejmuj ący: 

I.Otwarcie sesji. 
2.Przyjęcie porządku obrad. 
3.Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4.Procedura absolutoryjna: 
a/ zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat sprawozdania Wójta z 
wykonania budżetu za rok 2016, 
bi przedstawienie przez Komisję Rewizyjną opinii na temat wykonania budżetu oraz wniosku 

w sprawie absolutorium, 
cl przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat wniosku Komisj i 
Rewizyjnej, 
dl dyskusja nad sprawozdaniem, 
el podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdań finansowych oraz sprawozdania 

z wykonania budżetu Gminy Łabowa za rok 2016, 
fi informacja Przewodniczącego odnośnie sposobu głosowania, 
g/ podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Łabowa za rok 2016, 
5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
- zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa przyjętej uchwałą Nr 
XXXIl/190/2016 Rady Gminy Łabowa z dnia 29 grudnia 2016 r. w sprawie przyjęcia 
wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa, 

- zmiany budżetu i uchwały budżetowej na 2017 rok, 
- określ enia szczegółowych zasad przyznawania przez Ośrodek Pomocy Społecznej w 
Łabowej usług opiekuńczych i specjali stycznych usług opiekuńczych, z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznym i oraz 



szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, a także trybu ich 
pobierania, 
- wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie cmentarzy we wsi Łabowa, 

- wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości gruntowej we wsi Krzyżówka, 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
- zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa przyjętej uchwałą 

XXXII/190/2016 Rady Gminy Łabowa z dnia 29 grudnia 2016 r. w sprawie przyj ęcia 
wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa, 
- zmiany budżetu i uchwały budżetowej na 2017 rok, 
- określenia szczegółowych zasad przyznawania przez Ośrodek Pomocy Społecznej w 
Łabowej usług opiekuńczych i specjalistycznych usług opiekuńczych, z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, a także trybu ich 
pobierania, 
- wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie cmentarzy we wsi Łabowa, 
- wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości gruntowej we wsi Krzyżówka, 

6. Informacja Wójta o pracy między sesjami. 
7.Interpelacje i zapytania radnych. 
8. Wolne wnioski i dyskusja. 
9.Zakończenie obrad. 

Przewodniczący pyta czy Radni zgłaszają uwagi lub inne propozycje do przedstawionego porządku 
obrad. 
Uwag ni e zgłoszono, więc poddaje go pod głosowanie w wyniku, którego zostaj e przyj ęty 14 głosami 
za. 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy. 

Przed przyj ęciem protokołu z XXXVII sesji Rady Gminy w dniu 8 czerwca 201 7 r. Przewodniczący 
Pan Krzysztof Skraba pyta czy Pa11stwo Radni zgłaszaj ą uwagi do protokołu , któ1y był do wgl ądu w 
Biurze Rady. 

Uwag nie zgłoszono, więc poddaje protokół pod głosowanie , w wyniku którego zostaje przyjęty 14 
głosami za. 

4.Procedura absolutoryjna: 

a/ zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat sprawozdania Wójta 
z wykonania budżetu za rok 2016, 

Opinię RIO na temat sprawozdania Wójta z wykonania budżetu za rok 201 6 przedstawia 
Skarbnik Gminy Pani Mirosława Nykaza. 

bi przedstawienie przez Komisję Rewizvjną opinii na temat wvkonania budżetu oraz 
wniosku w sprawie absolutorium, 

Opinię Komisji Rewizyjnej na temat wykonania budżetu przedstawia Przewodniczący Pan 
Jan Gawęcki. 

c/ przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat wniosku Komisji 
Rewizyjnej, 
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Opinię RIO na temat wniosku Komisji Rewizyjnej przedstawia Przewodniczący Rady 
Gminy - Pan Krzysztof Skraba. 

d/ dyskusja nad sprawozdaniem, 

Pan Marcin Mróz pyta w sprawie niewykorzystanych dotacji. 

Wyjaśnienia w tym temacie udziela Skarbnik Gminy Pani Mirosława Nykaza oraz Pani 
Barbara Bogdai1ska- Kierownik OPS. 

e/ podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdań finansowvch oraz 
sprawozdania z wvkonania budżetu Gminy Łabowa za rok 2016, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Skarbnik Gminy Pani Mirosława Nykaza. 
Następnie Rada Gminy w głosowaniu 14 głosów za podjęła uchwałę Nr XXXVIII/247/17. 

fi informacja Przewodniczącego odnośnie sposobu głosowania, 

Przewodniczący Rady Pan Krzysztof Skraba zapoznał z zasadami głosowania nad uchwałą 
absolutoryjną. 

g/ podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Łabowa za rok 
2016, 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 14 głosów za podjęła uchwałę Nr XXXVIII/248/17. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

- zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa przyjętej uchwałą Nr 
XXXII/190/2016 Rady Gminy Łabowa z dnia 29 grudnia 2016 r . w sprawie przyjęcia 
wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Skarbnik Gminy Pani Mirosława Nykaza. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 14 głosów za podj ęła uchwałę Nr XXXVIII/249/17. 

- zmianv budżetu i uchwały budżetowej na 2017 rok, 

WY.jaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Skarbnik Gminy Pani Mirosława Nykaza. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 14 głosów za podjęła uchwałę Nr XXXVIII/250/ 17. 

- określenia szczególowvch zasad przyznawania przez Ośrodek Pomocy Społecznej w 
Łabowej usług opiekuńczych i specjalistycznych usług opiekuńczych, z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, a także trvbu 
ich pobierania, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Kierownik OPS - Pani Barbara 
Bogda6ska. 
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Następnie Rada Gminy w głosowaniu 14 głosów za podjęła uchwałę Nr XXXVIII/251117. 

- wvrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie cmentarzy we wsi Łabowa, 

Pan Wójt informuje, że w zawiązaniu do ustaleń z poprzedniej sesji na której była mowa o 
zamiarze przejęcia cmentarzy w Łabowej przez Gminę na dzisiejszą sesję został zaproszony 
Proboszcz oraz z tego co się zorientował było ogłoszenie o przekazaniu cmentarzy. 

Pan Nieć Władysław informuje, że rozmawiał z Radą Parafialną i część jest za przekazaniem 
a część nie, ponadto mieszkaficy są oburzeni, że radni mają decydować za mieszkaficów. 

Pan Marcin Mróz infonnuje, że do niego dotarły pozytywne opinie odnośnie przejęcia 
cmentarza przez Gminę. 

Pan Wójt zwraca się do Państwa Radnych aby dobrze tę sprawę rozważyć aby każdy 
zagłosował wg. własnego uznania. 

Pan Jan Gawęcki proponuje aby jeszcze raz dać temat pod rozwagę mieszkaficom. 

Pan Aleksander Sołtys uważa, że Gmina nie jest gotowa na przejęcie cmentarzy, bo 
określiłaby kwoty obsługi, uważa, że zarówno ksiądz jak i Rada Parafialna nie mogą sobie z 
tym poradzić. 

Zabierając głos Pan Wójt potwierdza, że gdyby była budowana kaplica cmentarna w Łabowej 
to Gmina by w tym pomogła przydzielając np. drewno. 

Zabierając głos Przewodniczący Rady Pan Krzysztof Skraba podkreśla, że coś tu jest dla 
niego niezrozumiałe, dlaczego na sesji pomimo zaproszenia nie ma księdza, dlaczego nie 
zwołał zebranie mieszkańców w tym temacie. 
Podkreśla, że wieś Maciejowa potrafiła się zorganizować i budują kaplicę sami bez żadnej 
pomocy. 

Następnie Rada Gminy w wyniku przeprowadzonego głosowania odrzuciła powyższą 
uchwałę głosując O głosów za, 4 głosy wstrzymujące się, 1 O głosów przeciw. 

- wvrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości gruntowej we wsi 
Krzvżówka, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Pan Wójt. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 14 głosów za podjęła uchwałę Nr XXXVIII/252117. 

5. Informacja Wójta o pracy międzv sesjami. 

Pan Wójt informuje, że staramy się aby w każdej wsi wykonać jakiekolwiek zadania, ponadto nie 
możemy wykorzystać wszystkich środków, ponieważ może wystąpić jakakolwiek sytuacj a kryzysowa 
i na ten cel musimy mieć środki. 

Odnośnie programu rewitalizacj i Pan Wójt informuje, że jeszcze do Komisji o której była mowa na 
poprzedniej sesji potrzeba nam jeszcze dwóch so łtysów i prosi chętnych o zgłoszenie się. 
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Do komisji zgłosiła się : 

I. Pani Edyta Mirek sołtys wsi Barnowiec, 
2. Pani Agnieszka Kulig - sołtys wsi Nowa Wieś, 

Powyższe kandydatury zostały przegłosowane przez sołtysów, zarówno Pani Edyta Mirek jak i Pani 
Agnieszka Kulig otrzymały po 6 głosów za. 

6.Interpelacje i zapytania raclnvch. 

Pan Józef Ormanty prosi aby przekazać do Zarządu Dróg w Nowym Sączu aby dokonali wykonania 
następujących prac na drodze Czaczów - Barnowiec tj: 
- pobrać fosy i dokonać odmulenia mostu, 
- podsypać pobocza, 

Ponadto Pan Józef Ormanty pyta kiedy będzie robione boisko. 

Pan Wójt informuje, że przekażemy do Zarządu Dróg zgłoszone pod ich adresem interpelacje. 
Odnośnie boiska sportowego informuje, zgłosimy do Lidera +ale trudno powiedzieć kiedy będzie 
robione, 

Pan Roman Banach - pyta w sprawie tablic informacyjnych kiedy będą, bo już tą sprawę zgłaszał na 
kilku sesjach. 

Pan Sekretarz informuje, że chcemy choć zamówić po jednej takiej tablicy na wieś i udało nam się 
znaleźć wykonawcę, postaramy się aby to było w najbli ższym czasie. 

Pan Jan Gawęcki w imieniu mieszkail.ców składa podziękowanie za wykonane prace przy udrożnieniu 
rowu. Ponadto prosi o wykonanie ogrodzenia boiska. 

Pani Edyta Mirek prosi o zabezpieczenie brzegu rzeki koło Pani Tokarczyk. 

Pan Wójt odpowiada, że postaramy się to wykonać. 

Pan Jan Smyda prosi aby dokonać naprawy ławek w Łabowej, pyta też czy istnieje taka możliwość 

aby dokonać wymiany przystanków w Łabowej. 

Zwraca się też z prośbą aby wystąpić do właściciela działki , którą nabył po mleczarni aby 
uporządkował teren . 

Pan Marek Stanisz prosi aby w przyszłości zaplanować zmianę w planie przestrzennym. 

Pan Wójt wyjaśnia, że możemy zrobić zmianę Studium, które kosztuje ok. 200 tyś . ale też nie mamy 
pewności czy Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska wyrazi na zgodę na zaproponowane zmiany. 

7. Wolne wnioski i dyskusja. 

Pan Kazimierz Biskup zgłasza, że droga w kierunku Łabowca jest najgorszą drogą w gminie, dlatego 
też prosi aby ponagl ić Powiatowy Zarząd Dróg aby dokonał jej naprawy. 

Pan Banach Roman prosi aby zgłosić również, że w Kotowie koło Pana Pikuły droga jest obenvana. 

Pani Edyta Mirek pyta czy mamy informację kiedy będzie przebudowa skrzyżowania w Czaczowie. 
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Pan Wójt udziela informacji w tym zakresie. 

Pan Józef Gromala ponawia prośbą o wiatę na przystanku w Krzyżówce w kierunku Krynicy-Zdrój. 

Pan Jan Smyda zgłasza, że koło Pana Horowskiego w Górnej Łabowej nie świeci się lampa i w 
drodze gdzie wjazd do CPN są same dziury. 

Ad.6 Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem dziennego porządku obrad XXXVIll Sesji Rady Gminy Przewodniczący 
Pan Krzysztof Skraba podziękował za udział i zamknął o godz. 14.20 obrady. 

Protokołowała: B. Kroczek PRZ 
H 

6 


